
Utskrift fra møtebok i Tjøtta og Offersøy områdeutvalg tirsdag 08.12.20 
 
 
Ref.  Tor-Åge refererte svar fra ordføreren ang Tjøtta barnehage og SFO. 
 
Sak 1. Vi ber Arne Langseth om å ha en interpellasjon i kommunestyret ang. SFO på Tjøtta. 
 
Sak 2. Avkjørselen ved Grendehuset. Dette arbeidet er godt i gang. 
 
Sak 3. Gjengroing av Storvatnet. Ragna Gunn Bye er på saken. Vi følger denne opp. 
 
Sak 4. Tjøtta eldresenter. Det er foreslått å danne en stiftelse for drift av T.E. Saken kommer  
           opp i kommunestyret 16. des. Vi avventer videre arbeid til ting er avklart. 
 
Sak 5.  Vi har fått inn presentasjon fra de fleste lag, foreninger og bedrifter på Tjøtta og 
            Offersøy. Disse vil bli brukt i HB etter jul for å synliggjøre hva vi har å tilby i 
            området. 
Sak 6. Vi har vært i kontakt med Odd Petter Leknes som har ei tomt i Torvskarveien på  
           Tjøtta. Han vil sette opp en to- eller tremannsbolig på tomta, men har det for tiden 
           svært travelt.  
Sak 7. Svinesveien. Etter flere purringer, har vi fortsatt ikke fått svar ang. fartsgrense 
           de første 500m av veien. 
Sak 8. Klescontaineren fra Fretex er blitt fjernet fra Tjøtta. Det er tatt kontakt med  
           UFF for å få satt ut en container fra dem. De er positive. 
Sak 9. Fondet til minne om Knut og Antonette Rosø står fortsatt nesten urørt. 
           Vi vil sette ut en kasse med forskjellig utstyr i Gapahuken til nytte for alle som besøker 
            den. Vi vil bruke av fondet til å dele ut twist til alle eldre på Tjøtta og Offersøy over   
            70 år til jul. Det vil utgjøre ca 40 husstander. 
Sak 10. Tor-Åge vil lage nytt bord til Gapahuken. 
Sak 11. I forhold til "pynting" vav juletrær på Nordøya. Dette er farlig for dyra og må stoppes. 
 
Neste møte 05.01.21 samt 02.02.21 og 08.03.21. 
 
Guri Bosness, ref


